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Vragen van het lid Gesthuizen (SP) aan de Minister van Veiligheid en Justitie 
over de aanvraag van het Centraal Orgaan opvang asielzoekers (COA) tot 
omzetting van een opvanglocatie naar een asielzoekerscentrum (AZC) met een 
capaciteit voor 800 tot 1.000 personen in het Drentse gehucht Oranje 
(ingezonden 12 maart 2015). 

Vraag 1
Klopt het dat het college van B&W van de gemeente Midden-Drenthe al 
juridisch bindende afspraken heeft gemaakt met het COA over de uitbreiding 
van de capaciteit van de opvanglocatie in het dorpje Oranje naar 800 tot 
1.000 opvangplekken, waarbij de gemeenteraad als volksvertegenwoordigend 
orgaan geen mogelijkheid heeft gekregen om hierover mede te besluiten, 
terwijl hiervoor een afwijking van het bestemmingsplan noodzakelijk is? 

Vraag 2
Zo ja, had bij een dergelijke ingrijpende en politiek gevoelige afwijking van 
het bestemmingsplan dan geen verklaring van geen bedenkingen moeten 
worden gevraagd aan de gemeenteraad voor het afgeven van de omgevings-
vergunning? 

Vraag 3
Klopt het dat het college van B&W van de gemeente Midden-Drenthe heeft 
toegezegd dat de insteek bij de onderhandelingen met het COA «een aantal 
asielzoekers dat past bij Oranje» zou zijn, terwijl men zich nu kennelijk al 
heeft gecommitteerd aan 800 tot 1.000 opvangplekken in een dorpje met 
slechts 150 inwoners? Indien u dit niet weet, kunt u dit dan navragen bij het 
gemeentebestuur van Midden-Drenthe? 

Vraag 4
Acht u de gang van zaken in Oranje wenselijk? Zo ja, waarom? Zo nee, bent u 
dan bereid in overleg met de bewoners, de gemeenteraad, het college van 
B&W en het COA op zoek te gaan naar een gedragen oplossing? Zo nee, 
waarom niet?
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